
Den 17. marts 19&8.

Bygårdens Vej1aug.

Referat af bestyrelsesmøde den 14. marts 1988.

Mødet afholdtes kl. 19.00 hos Kaj Glindvad.

Til stede var: Kaj, Steen, Poul Erik, Jørgen og Arne.

Kongstedsagen.

Kaj spørger, om Ole Hjørne kan/vil komme til næste retsmøde den 29. marts.
Hvis ikke bør een fra bestyrelsen møde på.

Naboovervågning.

)

Sammenslutningen af grundejerforeninger i Vanløse havde holdt møde. Vor egen
arbejdsgruppe desangående - Birthe Hjort Pedersen, Lars Theilgaard og Arne
Birkeslund - deltog.

Arne beder Birthe om et referat til bestyrelsen.

Jordkab1er.

Kaj havde kontakt med belysningsvæsenet. Her var vor "sag" overgået til
ingeniør Carstensen, som var den oprindelige og meget positive kontaktmand, da
projektet startede.

Kaj havde foreslået en vej for vej løsning. Nærmere ved næste møde, når ja/nej
til jord kabel er opgjort.

Nej-sigere skal nok rykkes skriftligt endnu engang, inden vi begynder at stemme
dørklokker. Besøg gerne ved en fagmand.

Vejsagen.

)
r

Steen havde endnu intet nyt fra Københavns Magistrat om eventuel ændring af
fordelingstallene. Steen kontakter magistraten fredag den 18. marts. Hvis intet
positivt så udsendes (uddeles) referat af generalforsamlingen.

Referat af generalforsamlingen den 25. februar 1988.

Referatet forelå færdigt og blev godkendt med bemærkning om, at Arne ikke
havde det for godt med at stave navne på personer rigtigt.

Det blev besluttet, da referatet var færdigtrykt at vedlægge en side med
undskyldning for navnestavefejl og en kort omtale af forsinkelsen af vejsagen.

Den i sidste referat omtalte forlods udarbejdede dagsorden bortfalder. Derimod
indføres, at alle fremmødte kan/skal ytre sig.

Mødedatoer for næste halvår ved næste møde den 11. april hos Steen, Bygholmvej
26.

Bestyrelsesreferat ud til alle inden for 8 dage.

Med venlig hilsen
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